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Hовини анмінМ
«Ми відчули дивовижну Божу благодать!»

Пастори і члени закордонних церков-філій 
відвідали місце солодкої води Муану. Вони 
відчули Божі справи і сповнилися Духу. 

Багато людей приїхало в Корею з 27 країн світу, 
щоби взяти участь у Літньому виїзному семінарі 
Манмін 2015. 6 серпня 650 осіб відвідало місце 
солодкої води Муану. Це місце дивовижної сили 
Бога, де після молитви доктора Джерок Лі солона 
вода з криниці перед Церквою Манмін у Муані 
перетворилася на солодку питну воду. 

Вони провели молитовні збори у храмі, щоби 
подякувати Богові за солодку воду Муану, і 
помолилися про те, щоби відчути Його силу. 
Збори перекладалися на англійську, російську, 
французьку, китайську, японську, іспанську, тайську, 
індонезійську, а також бірманську мови. Вони також 
подивилися відео, де розповідалося про солодку 
воду Муану, і зійшли на вершину гори, з якої 
відкривався чудовий вид моря. Там вони пили воду 
і бачили духовний світ, ангелів і таємничі вогні, які 
дозволив їм бачити Бог. 

Пані Прапапон із Таїланду сказала: «Я не могла 
ходити внаслідок діабету, який став причиною 
слабкості ніг. Але після того, як я випила солодку 
воду Муану, сила повернулася до моїх ніг. Я почала 
добре ходити!» Дияконіса Сурібантон, яка була 
там разом з нею, промовила: «Мої духовні очі 
відкрилися, коли я обприскала їх водою. Я побачила 
анголів!» 

Потім вони занурилися у басейн із солодкою 
водою Муану, кожен із власним бажанням серця. 
Багато хто з них отримав відповіді і прославив Бога. 

Пастор Шломі Абрамов з Ізраїлю зцілився від 
дзвону у вухах та сильного набряку ніг. Він з 
радістю промовив: «Коли я занурився у басейн, я 
почув, як щось виходить з моїх вух. Після того дзвін 
у вухах зник!»

Його ноги під колінами були постійно вкриті 
пухирями, уражені хворобою ділянки були 
синювато-пурпурового кольору. Але після занурення 
у басейн набряк зменшився, пухирі зникли, а шкіра 
стала нормального кольору. 

Сестра Палтін Тіар із Сінгапуру сказала: «Два 
роки тому я була змушена одягти окуляри, тому що 
не могла бачити літери навіть зблизька. Після того, 
як я занурилася у солодку воду Муану, окуляри мені 
вже були непотрібні».

Коли люди приїздять у місце солодкої води Муану, 
вони пригадують Біблійну історію про те, як вода 
біля Мари стала солодкою, і народ Ізраїлю зміг її 
пити (Книга Вихід 15:25) і визнають всемогутність 
Бога. Оскільки морська вода Муану стала солодкою 
у березні 2000 року, закордонні гості, які перебували 
у Центральній Церкві Манмін, також відвідали 
місце солодкої води Муану у провінції Джеоннам. 
Гості зцілилися від своїх хвороб і здійснили бажання 
свого серця, випивши і приклавши солодку воду 
Муану, а також занурившись у неї. 

Місце солодкої води Муану, 
де відбулися справи зцілення

Багато людей відвідало місце солодкої води Муану з березня 2000 року. Вони відчули справи зцілення, отримали 
відповіді, відчули духовні справи і таким чином сповнилися Божої любові і надії на небеса. (Головне фото: пастори і 
члени закордонних церков-філій у солодкій воді Муану, 6 серпня. Інші: пам’ятник солодкої води Муану і велика кількість 
відвідувачів, які занурилися у воду, маючи бажання серця). 

Під час літнього виїзного семінару Манмін 2015 
багато глухих людей із закордону почали чути і 
відчули справи зцілення (пастор Джангун Джі, зліва, 
попереду)

Сила Бога

«27 глухих почали 
чути!»

Пастор Джангун Джі, Церква глухих 
Пенан Манмін у Малайзії 

Двадцять вісім глухих членів церкви з 
Малайзії, Таїланду, Фарерських островів 
і Данії взяли участь у літньому семінарі 
Манмін 2015. Вони готувалися до 
семінару, починаючи з ранкового посту 
і молитви, взявши участь у Молитовних 
зборах Даниїла через Інтернет. 

3 серпня 2015 року, у перший день 
семінару проповідував доктор Джерок 
Лі. Він помолився про зцілення хворих, а 
також про те, щоби виповнилися бажання 
серця всіх учасників події. Глухі члени 
церкви отримували його молитву через 
сурдопереклад. Тим часом вони почали 
рухатися, тому що почули звуки. 

За допомогою мови жестів один з них 
сказав, що почув звук схожий на рев лева, 
а інший показав на свої вуха і промовив: 
«Це дивно!» Завдяки молитві доктора Лі 
відкрилися вуха двадцяти семи глухих. 
Дехто з них почав чути звуки завдяки 
молитві доктора Лі у своїй країні, а під час 
семінару вони почали чути краще. 

Брат  Лью Кар Лак  народився  з 
порушеннями слуху. Після молитви 
доктора Лі наприкінці Молитовних зборів 
Даниїла, його вуха почали відкриватися. 
Під час його участі у семінарі він почав 
чути краще на обидва вуха і тепер 
почувається щасливим. Сестра Сак Пен 
Ху сповнилася благодаті і сказала, що 
почала розрізняти голоси людей. Сестра 
Мейфрінд Вейге Гансен могла назвати 
пісню, яку співають для прославляння, 
а також чути звуки поїздів, коли їхала у 
метро. 

Люди, які добре чують, не знають серце 
глухих. Але старший пастор знав серце 
кожного з них і щиро молився про них. 
Нехай більше глухих дізнаються про 
Євангеліє святості і про силу пастуха, яка 
досягла всесвітньої парафії глухих!
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (152-848)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 
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Старший пастор доктор Джерок Лі

«І зготуй мені наїдок смачний, як я люблю, і принеси мені, і нехай я з’їм, 
щоб поблагословила тебе душа моя, поки помру» (Книга Буття 27:4). 

Справедливі відповіді

Як бачимо, у часи Старого 
і  Н о в о г о  З а п о в і т у  Б о г 
проголошував Свою волю через 
Свій  народ,  через  пороків  і 
апостолів. Його слова інколи 
стосувалися окремих осіб,  а 
інколи були звернені до цілої 
країни або народу. Як би не було, 
але після проголошення всі Його 
слова виконувалися. Це тому що 
вони проголошувались в ім’я Бога 
(Книга пророка Ісаї 55:11). 

Однак відповіді і благословення 
Бога даються не будь-кому і не 
безумовно. Бог може дати нам 
бл а го с л о в е н н я  л и ш е  кол и  ц е 
справедливо. Тоді, що ми маємо 
робити в ідповідно до  правди, 
щоби отримати Його відповіді і 
благословення? Давайте знайдемо 
відповідь у Біблії, записану у Книзі 
Буття. 

1. Ви повинні вірити без будь-якого 
сумніву у силу слів благословення, 
які одного разу були проголошені

У 27 главі Книги Буття ми бачимо, 
що Яків обманув свого батька Ісака, 
щоби отримати благословення. 
У той час Ісак був надто старий, 
погано бачив і  не міг упізнати 
обличчя людей. 

Ісак попросив свого улюбленого 
сина Ісава піти на полювання і 
принести смачну страву, щоби перед 
смертю дати своєму первістку Ісаву 
повне благословення. Але Ребекка, 
дружина Ісака, більше любила Якова 
і хотіла, щоби саме він отримав 
благословення. Вона наказала Якову 
привести з отари козлят, приготувала 
смачну страву і  дала ї ї  Якову, 

щоби той приніс страву своєму 
батькові Ісаку. Вона змусила Якова 
перетворитися на Ісава, який був 
косматий. Зрештою Ісак помилково 
прийняв Якова за Ісава і благословив 
Якова (Книга Буття 27:27-29). 

Після того, як Яків отримав всі 
благословення, Ісав прийшов до 
Ісака зі смачним наїдком. Лише 
тоді Ісак зрозумів, що благословив 
Якова, і сильно затрусився. Тому 
що він дуже добре знав, що він 
не може скасувати або анулювати 
благословення, які він проголосив в 
ім’я ГОСПОДА Бога.

Ісав закричав з гіркотою у голосі, 
але Ісак не міг нічого зробити. Тож у 
Книзі Буття 27:37 написано: «А Ісак 
відповів і промовив до Ісава: Тож я 
вчинив його паном для тебе, та дав 
йому всіх братів його за рабів. І я 
забезпечив його хлібом і молодим 
вином. А що ж тоді тобі я зроблю, 
сину мій?» Зрештою благословення 
перв істка  от римав  Як ів .  Як ів 
став заможним чоловіком і його 
народ Ізраїльський став народом, 
поставленим над усіма народами. 

Ви можете запитати. Як міг Яків 
отримати благословення незважаючи 
на всій обман? Яків вірив у силу 
молитви благословення і отримав 
її з палким серцем. Після того, 
пройшовши багато випробувань, 
він зробив так, щоби його посудина 
могла отримувати благословення. 

І навпаки, серце Ісава відрізнялося 
від серця Якова. Він продав своє 
право первородства за миску юшки 
із сочевиці. Також він взяв собі за 
дружину жінку із язичників. Він не 
показував жодного палкого бажання 
серця або справ віри. 

І хоча спосіб був не бездоганний, 
Я к і в  з а с л у ж е н о  о т р и м а в 
бл а го с л о ве н н я  п е р во р од с т ва . 
Звичайно, його спіткали труднощі. 
В ін  ст раждав ,  коли  працював 
найманцем у свого дядька. Пізніше, 
коли він повернувся у своє рідне 
місто, йому довелося пережити 
страшний момент, коли брат Ісав 
намагався його вбити. Роблячи 
кожний свій крок, Яків являв віру. 
Він подолав Мужа Божого, борючись 
із ним всю ніч, і отримав нове ім’я – 
«Ізраїль». 

Б л а г о с л о в е н н я ,  о т р и м а н е 
внаслідок молитви Божої людини, 
не зникає безслідно. Звичайно, 
людина, яка благословляє у молитві, 
повинна бути людиною, яка має 

поручительство від Бога. У Книзі 
Повторення Закону 18:22 написано: 
«Що буде говорити той пророк 
Ім’ям ГОСПОДА, і не станеться та 
річ, і не прийде, то це те слово, якого 
не сказав ГОСПОДЬ. У зухвалості 
говорив його той пророк, і ти не 
будеш боятися його». 

Ми повинні вірити у те, що Боже 
Слово буде виконане, і ви отримаєте 
відповідь на молитву благословень 
у повній мірі і незмінно. Таким 
є закон справедливості, який ми 
маємо пам’ятати, щоби отримувати 
відповіді. 

2. Ви повинні приготувати такий 
«смачний наїдок», який догодить 
Богові

« С м а ч н и й  н а ї д о к »  –  ц е 
страва, яка має особливий смак. 
Щоби  от римувати  в ідпов ід і  і 
благословення, а зокрема, щоби 
отримувати їх швидко, ви повинні 
приготувати для Бога «смачний 
наїдок». Благословення приходять 
до одних людей негайно, тоді як до 
інших вони приходять повільніше. 
Це залежить від того, приготували 
вони смічний наїдок для Бога, або 
ні. 

У Книзі Буття 27:4 написано: 
«І зготуй мені наїдок смачний, як 
я люблю, і принеси мені, і нехай 
я з’їм, щоб поблагословила тебе 
душа моя, поки помру». Ісак любив 
страви, приготовані із дичини, яку 
вбивав на полюванні Ісав. Тому 
він любив Ісава більше, ніж Якова. 
Оскільки Ісак любив Ісава, він хотів 
благословити його. Але Ісак знав, 
що молитва благословення не зійде 
на нього безумовно. А саме, він знав, 
що має бути «сівба» з вірою, щоби 
дійсно прийшло благословення. З 
цієї причини він попросив Ісава 
приготувати для нього смачний 
наїдок, який би догодив йому. 

Те саме відбувається, коли ви 
про сите  Бога  дати  вам  що сь . 
Повинна відбутися сівба. Тому що 
віра відкривається Богові через сівбу. 
У Посланні Якова 2:22 написано: 
«Чи ти бачиш, що віра помогла його 
ділам, і вдосконалилась віра із діл?» 
Ви повинні довести, що ви маєте 
віру отримувати благословення. 

У Посланні до филип’ян 4:18-
19  Павло  благо словив  церкву 
у  Филипах,  коли вони робили 
пожертви  для  його  служіння . 

Написано: «Та все я одержав, і маю 
достаток. Маю повно, прийнявши 
від Епафродита, що ви послали, як 
пахощі запашні, жертву приємну, 
Богові вгодну. А мій Бог нехай 
виповнить вашу всяку потребу за 
Своїм багатством у Славі, у Христі 
Ісусі». 

Благословення зійде на вас, коли 
ви приносите запашні пахощі, 
робите приємну жертву Богові і 
прийнятну для Нього. Тому коли ви 
підготувалися отримати молитву, 
ви повинні приготувати наїдок 
смачний, який догоджає Богові. А 
саме, ви повинні зворушити серце 
Бога своєю любов’ю і відданістю. 
Крім того, «завжди радіти, невпинно 
молитися і за все дякувати» – це 
також «смачний наїдок». 

Наприклад, коли я намагався 
виконувати Божі заповіді, я старався 
виконувати їх всюди у своєму житті. 
Також, коли я хотів бути вірним, я 
намагався бути вірним до смерті, як 
написано у Книзі Об’явлення 2:10. 
Коли я боровся за душі, я намагався 
зробити так, щоби це переливалося 
через край, як у випадку з Павлом. 
Тод і  Б о г,  з в и ч а й н о ,  в і д д я ч и в 
м е н і  ч уд о в и м и  в і д п о в і д я м и  і 
благословеннями. 

Отже, ви повинні розуміти, які 
страви Бог бажає отримати від вас. 
Це не важко. Коли ви молитеся і 
ходите на богослужіння, робите це, 
маючи щире серце, коли ви віддаєте 
все, що маєте, із присвяченням, 
у тому числі час, гроші або ваші 
таланти, віддаєте з подякою за 
от р и ма н у  бл а год ат ь ,  кол и  в и 
зосереджуєтеся на євангелізації, 
т у р б о т і  п р о  д у ш і  і  ї х н ь о м у 
відновленні,  все це може бути 
смачним наїдком. 

Як написано у Посланні до ефесян 
5:10: «Допевняйтеся, що приємне 
для Господа», я спонукаю вас, 
щоби ви старанно шукали те, що 
ви можете зробити. Таким чином, 
я сподіваюся, що ви отримаєте 
відповіді і благословення від Бога. 

Любі брати і сестри у Христі, 
якщо ви дійсно бажаєте відновитися, 
зцілитися і отримати благословення, 
приготуйте Богові смачний наїдок: 
справу віри, яка приємна для Бога. 
Таким чином,  спод іваюся ,  ви 
принесете прекрасні плоди у дусі і 
тілі. В ім’я Господа нашого я молюся 
про те, щоби Бог прославився через 
тих, хто отримує благословення. 
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Насамперед ви повинні бути 
сповнені Святим Духом

По-друге, ви повинні 
намагатися збиратися разом у 

Господі

І нарешті, ми повинні 
коритися один одному у 

Христовім страху

У Посланні до ефесян 5:18 написано: «І не 
впивайтесь вином, в якому розпуста, але краще 
наповнюйтесь Духом». Тут «вино» означає не 
просто алкогольні напої. Це також символізує все, 
що протистоїть істині і походить зі світу, сповненого 
гріха і зла. А «розпуста» непритаманна Божим дітям, 
тож вони не повинні впиватися вином. Замість того 
вони повинні бути повні «нового вина», що означає 
бути повними Святого Духа. 

Ворог, диявол і сатана, намагається спокусити 
віруючих до смерті, тому він ходить навколо, 
ричучи, як лев, що шукає пожерти кого. Отже, ми 
повинні залишатися сповненими Святого Духа і 
триматися Божої благодаті і сили. Лише тоді нас 
неможливо буде спокусити, і ми зможемо подолати 
все у Господі. 

Святий Дух – це Дух Божий, який допомагає 
нам (Послання до римлян 8:26). Якщо ми не 
сповнені Духу, ми можемо втратити благодать, стати 
стомленими і слабкими. Крім того, ми можемо 
втратити радість і вдячність, почати хвилюватися 
і стати лінивими. Але якщо ми сповнені Святим 
Духом, ми можемо сміливо подолати світ і стати 
видатними людьми в усьому. 

♦ ♦ ♦ 

Тож яким чином ми можемо отримати повноту 
Святого Духу?

Передусім ми повинні невпинно щиро молитися. 
Можна порівняти Святий Дух з «олією», а 

молитву з «наповненням лампи нашого духу 
олією». Якщо ви отримали Святого Духа, але 
перестали молитися, ви схожі на лампу без олії. 
Тоді ви можете не подолати труднощі і спокуси, 
піти на компроміс із цим світом і впасти у гріх. Це 
може завести вас далеко від спасіння (Послання до 
колосян 4:2; 1 Послання Петра 4:7; Євангеліє від 
Матвія 26:41).

Також ми повинні прославляти Бога всім серцем, 
розумом і душею, наповненою Святим Духом. 
Тоді ми зможемо жити щасливо в Господі і не 
забруднитися цим світом (Послання до колосян 
3:16).

Члени ранньої церкви продовжували збиратися 
щодня у храмі. Вони ходили від хати до хати, щоби 
їсти разом хліб та інші страви з радістю і щирістю 
серця (Книга Дії 2:46). Як бачимо, день другого 
пришестя Господа наблизився, і ми повинні збиратися 
разом ще більше (Послання до євреїв 10:25). 

Віруючі збираються в Господі не для того, щоби 
разом їсти, отримувати задоволення від спілкування 
і товаришувати. Вони збираються разом, щоби 
молитися, приводити душі до спасіння, здійснювати 
відродження і отримувати силу, щоби бути схожими 
на Господа. 

У Посланні до ефесян 5:19-20 написано: 
«Розмовляючи поміж собою псалмами, і гімнами, 
і піснями духовними, співаючи й граючи в серці 
своєму для Господа, дякуючи завжди за все Богові 
й Отцеві в Ім’я Господа нашого Ісуса Христа». На 
зібранні у Господі віруючі прославляють Бога і 
розмовляють один з одним в істині. 

♦ ♦ ♦ 

Коли ми таким чином збираємося, ми можемо 
зміцнити віруючих, які мають слабку віру, 
підбадьорювати і утішати тих, у кого немає сили. 
Заохочуючи один одного любити і чинити добрі 
справи, ми можемо досягти вічного життя у єдності 
наприкінці часів. Оскільки це догоджає Богові, Він 
сповнить кожного з нас благодаттю та істиною, і ми 
зможемо відчути великі справи Святого Духу. 

Але деякі віруючі вважають за важливе збиратися 
разом, але нехтують справжньою метою, яка полягає 
у тому, щоби привести людей до спасіння і посадити 
в них віру. Отже ми повинні влаштовувати всі збори 
відповідно до первинної мети і постійно перевіряти, 
чи походить від зборів життя, чи наповнюють 
вони людей Святим Духом, чи приводять вони до 
відродження. 

У 2 Посланні до Тимофія 2:22 написано: 
«Стережися молодечих пожадливостей, тримайся 
правди, віри, любови, миру з тими, хто Господа 
кличе від чистого серця». Ми повинні продовжувати 
збиратися в Господі, але повинні намагатися 
догодити Богові своїми зборами. 

Люди можуть подумати, що вони не люблять 
підкорятися іншим, тому що це може зачепити 
їхню гордість. Але коритися один одному у 
Христовім страху – це дуже мудрий вчинок, і люди, 
які коряться, отримають благословення. 

Що означає коритися один одному у Христовім 
страху? 

Це означає позбутися всього особистого, яке 
суперечить істині Божого Слова, і скоритися 
Слову повністю. Лише коли ви знищите свою 
гордість, зухвальство, позбудетесь егоїстичних 
думок, ви зможете служити людям, сповнитеся 
самопожертви заради інших. Також лише коли 
ми позбудемося похоті тіла і похоті очей, а також 
хвастливої гордості життя, ревнощів, суперечок 
і брехні, які походять із цього світу, ми зможемо 
досягти миру з усіма людьми і освятитися. 

♦ ♦ ♦ 

Якщо ви одягнете нового себе у праведності 
і святості істини і скоритеся Божому Слову, Він 
піднесе вас високо і покаже вам Свою любов. У 
28 главі Книги Повторення Закону говориться про 
те, що ключ до отримання благословень полягає у 
покорі Божому Слову, коли ми промовляємо «Так!» 
і «Амінь».

Авраам був покірний Богові у благоговінні перед 
Ним. Він був покірний навіть тоді, коли Бог наказав 
йому принести у жертву цілопалення свого єдиного 
сина. Авраам процвітав всюди, куди би він не 
йшов і отримав благословення, коли був названий 
«другом Бога» і коли його було названо отцем віри. 

Даниїл ніколи не переставав молитися, хоча за це 
його вкинули лев’ячий рів. Бог дав йому знання і 
розум у сфері літератури і мудрості. Даниїл навіть 
розумів всі сни і видіння. Зрештою він отримав 
благословення і став верховним комісаром великої 
імперії. 

Інакше кажучи, коли ми втішаємося у законі 
Божім, роздумуємо над ним вдень і вночі і коримося 
йому, Бог йтиме перед нами, забезпечуватиме нас 
і благословлятиме нас на процвітання в усьому 
(Псалом 119:165).

Мудра людина, яка звільняє час
Час неможливо повернути. Немає нічого ціннішого за час. Ми не 
можемо його купити. Кожній людині дається однакова кількість 
часу. І в залежності від того, як кожна особа використовує час, 
його цінність може бути різною. Мудрі віруючі звільняють час і 
використовують його розсудливо, щоби прославити Бога, коли 
вони їдять або п’ють, і що би вони не робили. Вони старанно 
прикрашають себе як наречені Господа і біжать у напрямку до 
Нового Єрусалиму.
Тепер давайте подумаємо про те, як ми можемо стати мудрими 
віруючими, які звільняють час і отримують сприятливу можливість. 
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ВМХЛ Урім букс

11 травня 2015 року я пройшла ультразвукове 
обстеження черевної порожнини і ендоскопічне 
обстеження кишечника. Виявилося, що у мене 
функціональні порушення роботи шлунково-
кишкового тракту. Гірше того, транс вагінальна 
сонографія та КТ-дослідження моєї черевної 
порожнини виявило пухлину яєчника розміром 
7,62см. Лікар наполягав на негайній операції, 
тому що пухлина була дуже великою. Але я хотіла 
вирішити свої духовні проблеми і отримати зцілення 
за вірою. 

Я відвідала Збори божественного зцілення, які 
проводив Молитовний центр Манмін. За допомогою 
послання президента центру, пані Бокнім Лі, я 
подивилася на свої стосунки з Богом, сім’єю та 
іншими людьми. Після посту і молитви я покаялася у 
тому, що у своєму зухвальстві я помилково вважала, 
що роблю все правильно, коли вказую на помилки 
інших людей і «навчаю» їх замість того, щоби 
служити їм. Я наполягала на правильності власних 
думок, осуджувала і звинувачувала інших і почувала 

себе ніяково у спілкуванні з ними. 
4 червня, коли я пішла у туалет, я побачила, як з 

мене тече яскраво-червона кров. Оскільки я хотіла 
побачити ознаку Божого зцілення, я подумала, що це 
процес зцілення.

5 червня я виконувала добровільну роботу у церкві 
і була дуже щаслива. Після служіння старший пастор 
доктор Джерок Лі помолився про всіх людей, які 
прийшли, і потис кожному руку. Я отримала його 
молитву з вірою і потисла його руку. Протягом 
наступних п’яти днів із мене продовжувала витікати 
чиста яскраво-червона кров, і я відчула, як моє 
тіло сповнилося нових сил. Близько року я також 
страждала від синдрому «замороженого плеча», через 
це я не могла у повній мірі працювати лівою рукою. 
Але після того, як я зустріла доктора Лі, біль зник і я 
змогла вільно рухати лівою рукою. 

Пізніше я познайомилася з пані Бокнім Лі. За її 
порадою я почала слухати проповіді доктора Лі: 
«Духовна любов» і «Дев’ять плодів Святого Духу», 

і помолилася молитвою обітниці. Я подивилася на 
себе за допомогою Божого Слова і зрозуміла, що 
мала багато форм зла. Я почала застосовувати Слово 
на практиці з молитвою.

17 червня я відчула, що моє тіло одужало. Я знову 
пішла до лікарні і пройшла обстеження, де виявилося, 
що пухлина, розмір якої був 7,62см, зменшилася. 
Тепер її розмір став 1,95см. Тоді я заплакала, відчувши 
любов Бога, Який зробив це, хоча я лише покаялася 
і намагалася стати іншою. Також я вже менше 
почала відчувати функціональні порушення роботи 
шлунково-кишкового тракту. Алілуя!

Крім того, я сповнилася подяки, тому що покаялася 
у тому, що не дякувала за все. Я була вдячна за 
своє одужання, за те, що можу служити, молитися 
і виконувати свої обов’язки завдяки турботі свого 
чоловіка і наполегливій праці. Всі дні, які були дані 
мені, були такими дорогоцінними, за що я мала 
подякувати Богові. Я також відчула любов Бога, Який 
направляє нас у Своїй ніжній любові. 

Я проводила служіння у своєму районі і Служіння 

лідерів малих груп 28 червня, з 29 червня по 1 липня 
я брала участь у Конференції лідерів і палко бажала 
отримати доброту і любов, яку Бог бажає бачити в 
нас.

Згодом я зрозуміла, що я не попросила Бога 
сміливо, не показала, що я жалкую, що грішила 
раніше. Мені здавалося, що я відчула Його любов, але 
я не повірила у неї. Я хотіла зцілитися повністю на 
Зборах божественного зцілення під час проведення 
Літнього виїзного семінару і прославити Його своїм 
свідоцтвом. Тому я готувалася протягом трьох днів 
посту і молитви. 

30 липня я знову зробила ультрасонографію, 
щоби дати свідчення. Результат показав, що пухлина 
повністю зникла! Алілуя!

3 серпня, як і хотіла, я прославила Бога своїм 
свідоцтвом під час Літнього виїзного семінару. Я була 
дуже щасливою і радісною у Божій любові протягом 
всього семінару. Всю славу і подяку я складаю Богові 
любові, Який зцілив мене і відповів на мою молитву.

Старша дияконіса Сунджа Чої, 47 років, парафія 13, Південна Корея, зі своїм чоловіком, братом Сунгік Чо, і 
сином, братом Юнго Чо

«Пухлина яєчника розміром 7,62см зникла!»

Сестра Юлія, 39 років, 
Лондон, Великобританія 

У 2008 році я подивилася проповідь доктора Джерок 
Лі на каналі ТіБіЕн Росія. Послання привернуло мою 
увагу. Відтоді я завжди чекала на його проповіді, які 
транслювалися двічі на день. Я також дивилася його 
проповіді на іншому християнському каналі, СіЕнЕл. 
Так моя віра зросла. 

Згодом я захотіла почути більше його проповідей. Мій 
чоловік розшукав веб-сайт Центральної Церкви Манмін 
і знайшов проповіді на різні теми, а також книжки. 

Через веб-сайт моя сім’я почала брати участь у 
церковних служіннях. Через різницю у часі нам 
доводилося брати участь у ранковому недільному 
богослужінні о 3.30 ранку, а у вечірньому – о 7 ранку. 
Але послання було для нас солодким, наче мед. Ми були 
щасливі. Я навіть долучилася до Молитовних зборів 
Даниїла о 13.00 через Інтернет і отримала багато благодаті, 
коли слухала інші проповіді у режимі он-лайн і на DVD. 

Я часто сперечалася зі своїм чоловіком та іншими 
людьми, коли наші думки не співпадали, але 
тепер я намагаюся всіх зрозуміти. Я відновилася 
завдяки проповідям доктора Лі. Я розповсюджую 
ро сійськомовне видання «Новини  Манмін» , 
сповнене слова життя, яке відновило мене, а також 
благословенними новинами. 

 ♦ ♦ ♦ 

2011 рік був важким для нас, тому що ми не отримали 
право на постійне проживання, хоча з моменту переїзду 
минуло чотири роки. Тоді мій чоловік слухав проповіді 
доктора Лі про те, що треба святити День Господній і 
правильно віддавати десятину. Він почав виконувати те, 
про що говорив доктор Лі. Він почав віддавати повну 
десятину, яку раніше не віддавав. Він також відіслав 
молитовне прохання до Центральної Церкви Манмін. 
Ми отримали молитву доктора Лі. Одразу після молитви 
ми отримали повідомлення про отримання права на 
постійне поживання. То було дивовижно! Алілуя!

Оскільки ми відчували Божу любов, ми палко бажали 
відвідати Центральну Церкву Манмін. Ми були у церкві 
чотири рази у період з 2013 по 2015 роки. Ми свідчили, 
чули і відчували дивовижні могутні справи Бога. Ми 
були дуже схвильовані, бо мали можливість зустрітися 
з сильним пастором доктором Лі і почати жити, маючи 
Божі відповіді і благословення. Всю славу і подяку ми 
складаємо Богові, Який вів нас Своєю дивовижною 
любов’ю. 

Перед молитвою

Після молитви

▲ Пухлина розміром 7,62см у  
     лівому яєчнику

▲ У лівому яєчнику пухлини      
     немає   

«Я зустріла 
сильного пастора!»


